

DOI: 10.18572/2500-0349-2021-1-48-48

Школа муниципальных юристов: из опыта работы ассоциации «Совет муниципальных образований Забайкальского края»

Ушакова Маргарита Карловна, юрист ассоциации «Совет муниципальных образований Забайкальского края»
m.k.ushakova@mail.ru

Приводится опыт работы ассоциации «Совет муниципальных образований Забайкальского края» по организации и проведению школы муниципальных юристов.

Ключевые слова: школа муниципальных юристов, право законодательной инициативы, представительные органы, главы муниципальных образований, местные администрации.

School of Municipal Lawyers: From the Practical Experience of the Association The Council of Municipal Structures of the Transbaikal Territory

Ushakova Margarita K., Lawyer of the Association The Council of Municipal Structures of the Transbaikal Territory

The article describes the experience of activities of the Association The Council of Municipal Structures of the Transbaikal Territory aimed at the organization and implementation of a school of municipal lawyers.

Keywords: school of municipal lawyers, right to legislative initiative, representative authorities, heads of municipal structures, local administrations.